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大灣區青年管弦樂團  Greater Bay Area Youth Orchestra
統籌Presenter : 香港演藝學院 (HKAPA)
查詢Enquiries：GBAYO@hkapa.edu (香港HK)  |  gbayo@xhcom.edu.cn (廣東GD)  |  mysoa@macau.ctm.net (澳門MAC)

「大灣區青年管弦樂團」2025 樂季
‘Greater Bay Area Youth Orchestra’ 2025 Season

Application Form 報名表
		
1. 個人資料Personal Details
	Last Name (Eng)：
	
	First Name (Eng)：
	

	姓(中文)：
	
	名 (中文)：
	

	Date of Birth 出生日期：
(dd-mm-yyyy)
	
	Gender 
性別：
	

	ID Card No. 
身份証號碼：
	
	Travel Document No.
旅遊証件號碼：
	

	Mobile Phone 
手提電話：
	
	Whatsapp / Wechat：
	

	Email 
電郵：
	

	Place of Birth
出生地：
	 Guangzhou 廣州 
	  Hong Kong 香港       
	 Macau 澳門    

	
	 Shenzhen 深圳
	 Others 其他:

	School / Company Name 
學校 / 公司名稱 ：
	






2. 緊急聯繫人 Emergency Contact
	Contact Person
聯繫人姓名 ：
	

	Relationship with Applicant
與申請人關係：
	

	Contact Person’s Mobile Phone 
聯繫人手提電話：
	

	Contact Person’s Email 
聯繫人電郵：
	



3. 音樂培訓背景Music Background
	Music Instrument 樂器：
	 Violin 小提琴
	 Viola 中提琴
	 Cello 大提琴

	
	 Double bass 低音大提琴

	
	 Flute 長笛
	 Oboe 雙簧管
	 Clarinet 單簧管

	
	 Bassoon 巴松管
	 Horn 法國號
	 Trumpet 小號

	
	 Trombone 長號
	 Tuba 大號
	 Percussion 敲擊樂  

	
	 Harp 豎琴  

	
	

	Major Teacher 主修老師：
	

	
Recent Performance / Awards / Orchestral Playing  近期演出 / 獎項/ 樂團經驗：








4. 
Declaration聲明
I declare that the information given in this application is accurate and understand that any misrepresentation may disqualify this application. I / The applicant and I fully understand and abide by the Terms and Conditions prescribed by the Greater Bay Area Youth Orchestra. Applicants under 18 years of age have already obtained their parent’s / guardian’s permission to take part in the Greater Bay Area Youth Orchestra. 
本人現聲明填報在本申請表格的資料正確無誤，並明白如有關資料與事實不符，則申請資格會被取消。 本人 / 本人及申請人清楚明白及同意遵守「大灣區青年管弦樂團」的一切規則。 所有未滿18歲的申請人，已獲其家長 / 監護人授權同意參加是項活動。

For applicants aged below 18 適用于未滿18歲的申請人
	Name of Parent / Guardian
家長 / 監護人姓名：
	
	ID No. 
身份證號碼：
	

	Relationship with Applicant
與申請人關係：
	
	Tel. No.
電話 ：
	

	Signature of Parent / Guardian
家長 / 監護人簽署：
	
	Date
日期：
	



For applicants aged 18 or above 適用於18歲或以上的申請人
	Signature of Applicant
申請人簽名：
	
	Date
日期：
	



The personal data provided in this form will be used by the Greater Bay Area Youth Orchestra office for processing your application for the Greater Bay Area Youth Orchestra and will be held for statistics and correspondence in relation to this event. The filling of this form is voluntary. You have a right of access to and correction of your personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486 of the Laws of Hong Kong) . Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided in this form. Requests for access to or correction of personal data should be addressed to the Greater Bay Area Youth Orchestra via email: GBAYO@hkapa.edu.

閣下在此表格填寫的個人資料只作「大灣區青年管弦樂團」報名、統計及聯絡與本活動有關安排之用，而填寫此表格亦屬自願性質。 根據香港法例第486章《個人資料（私隱）條例》第18 及 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，閣下有權查閱及更改閣下的個人資料，閣下亦有權索取填寫在這份表格上的個人資料複本。 如欲查閱或更改資料，請電郵至「大灣區青年管弦樂團」(GBAYO@hkapa.edu) 提出申請。 

